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Deltakere 
Ane M. Wigers , Kristen Meltvedt, Jørgen Wahlberg, Jon Nordberg, Gidske Spiken 
Stensen, Steinar Sabbasen, Ingrid Solberg, Catrine Vold, Magnar Aukrust 

Distribusjon Deltakerne + www.venstre.no/oslo/nordstrand 

Neste møte 

 

 

Mandag 23. mars 19.00-21.00 Styre- og medlemsmøte hos Kristen  
Tirsdag 21. april 19.00-21.00 Styre- og medlemsmøte hos Ingrid 
Tirsdag 19. mai 19.00-21.00 Styre- og medlemsmøte hos Kristen 
Tirsdag 9. juni 19.00-21.00 Styre- og medlemsmøte på Egon i Sæterkrysset 

 Sak Ansvar 

1. 1. Godkjenning av siste referat  

  
Godkjent. 
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2. Status saker fra forrige styremøte 
 
Bussholdeplass Ekeberg og Farlige skoleveier generelt. Det er en 
liste over hvem som skal kontakte hvilken skole. Ingen er kontaktet 
ennå. 
Alle kontakter sin lokale skole. 
 
Bom ved Ljabru, BME har vurdert en statisk bom, ikke besluttet. det 
er en aktiv Facebook gruppe, målet er å redusere trafikken på 
platået. Kan være en god sak til valgkampen.  
Forslag til tiltak skrives å legges inn på Facebook gruppen for å 
teste ut responsen. . 
 
Ekebergsletta. Støtte sentralt uttalt på årsmøtet. Fremme på neste 
gruppemøte eller som spørsmål til Byråden, så vi kan få formell 
backing. Jon sender inn uttalelsen til gruppemøte/hovedstyret 
umiddelbart. 
 
Flerbrukshall Lambertseter, ikke på listen over besluttede haller. 
Catrine følger opp. 
 
Oslo Havn, det man forsøker er å få til at det jobbes mer effektivt. 
Ane sjekker det juridiske.  
Jon sjekker med beboere. 
 
Bysykler, blir ikke utenfor sentrum. 5 års plan har dette fastlagt.  
 
Trafikk i byen. Et forslag kan være at trailere får gratis passering i 
Oslofjordtunnelen.  
 
Bunnefjorden seileklubb, har fått 30 års leieavtale, men med 12 
mnd oppsigelsestid. Det betyr at de ikke kan motta spillemidler. De 
har fått pålegg om å fjerne dagens "stygge" bod, men har uten 
spillemidler ikke råd til å bygge nytt. Kanskje vil de da måtte legge 
ned barneseilingen. 
 
Åpne saker fra tidligere møter: 
Eldreomsorg (15/1-2015).  Ane og Catrine skal se på hva som skal 
til for at private kan starte eldresenter for eksempel noe etter modell 
fra USA der private driver «pensjonat» der folk kan sjekke inn uten 
at Staten driver med formidlingen. 
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3 
Jon refererer kort fra hovedstyremøtet 20. jan 
 
Politisk uttalelse om flerbrukshall på Dælenga vedtatt. 
Mest tid brukt på forberedelse til årsmøtet, samt vedtektsendringer. 
 

 

4 
Catrine (HSK), Kristen (BMS) og Gidske (BUK) refererer kort fra 
komitemøter 4. feb 
 
Catrine: Bare rapporter fra tilsynsutvalgene. Avstemming om utvidet 
skjenketid stemt med i komiteen, men anbefalt i BU. 
 
BMS Ingen vanskelige saker. Noen stemte mot stenging av 
Vingolfveien. Litt strid om denne. 
Bekymrede foreldre for skoleveien, forskjellige steder. 
 

 

5 
Ane refererer kort fra fra AU møte 27. jan og fra BU møtet 13. 
feb 
 
BU: Få saker. Sammenslåing av kirkesogn, aktivitetspark for 
hunder, ønske om flere slike, slik som svenskesletta.  

 

6 
Skrive workshop'en, videre arbeid 
 
Uttalelsen om Ekebergsletta ble behandlet på årsmøtet.  
 
Jon sender sin uttalelse til Aftenposten eller Nordstrand Blad.  
 

 
Sak Catrine hadde skrevet om. Har avtalt med Oslo Venstre 
sentralt om politisk "homeparty" mandag 2. mars, og ønsker 
samtidig at foreldre som ønsker stans med at Nordstrand skole tar 
betalt for at basketballklubben låner hallen. 
 
Ingrid følger opp sin sak om kastrering av katter, og skriver et 
forslag. 
 
Matsaken til Catrine ligger litt på vent. 
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7 
Årsmøtet i OV, hvilke tanker sitter vi igjen med? 
Bystyreprogrammet: Noe vi kan bruke lokalt? 
 
Programmet, veldig generelt. 
 
Sette oss veldig godt inn i programmet, og presentere følgende på 
neste styremøte, for det kapittel man er ført opp på: 
 

 Hva skiller oss ut fra de andre partiene? 

 Viktige saker til lokalt program. 

 
Grønn by: Steinar, Jørgen 
Aktiv by: Catrine  
Borgernes by: Ane 
Mulighetenes ny: Kirsten 
Talentenes by: Jon 
Trygg by: Gidske 
 
Lage lokalt program 
-  sende ut programmet fra 2009 
- lage plan på neste møte 
 

 

 

 

 

 
Steinar, 
Jørgen, 
Catrine, 
Ane, 
Kirsten, 
Jon, Gidske 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Kirsten 
Alle 

8 
Besøk av valgkamputvalget 
 
Ikke behandlet. 
 

 

9 
Ny lokal nettside i WordPress. Web ansvarlig 
 
Ny webansvarlig: Jørgen W 
 

 

10 
Eventuelt 
 
Vi hilser til Tage og ønsker god bedring. 
 
Grønt skifte, hva kan bli Oslo politikk og hva kan bli Nordstrand 
saker? Det oppfordres til å lese materialet som ble levert ut til 
årsmøtet. 
 

 

 

 

 

Alle 

11 
Møteplan 
Møte plan ble lagt. 
 

 

 

 


